

# MARILOE

Mariloe more affectionately known as Flower Lady, newly known as BLOM. The dynamic singer/songwriter, actress and author has written across the genres from Soul/RnB, Afropop and her new favourite, house music.

Born and raised in SA, Gqeberha, the flower power has travelled to NY, LA, DC, Mozambique performing across the globe as well as the countries in her home city.

Her South African edge is this: Irregardless of the particular genre she is working on she adds her South African spice: English Lyrics with the seamless Afrikaans phrases, a dialect used in a spicy way amongst Coloured People.

Furthermore, she has published over 50 authors under her Entertainment Company, Zazzo Entertainment and hosted Events in Collaboration with Corona, Distell and Redbull. Her prowess shines on and off stage. Her enigmatic energy is a sight to behold.

—

Mariloe, plus affectueusement connue sous le nom de Flower Lady, est désormais appelée BLOM. Cette chanteuse, compositrice, actrice et auteure dynamique a écrit dans divers genres, du Soul/RnB et de l'Afropop à sa nouvelle passion, la musique house.

Née et élevée à Gqeberha, en Afrique du Sud, la puissance florale a voyagé à New York, Los Angeles, Washington DC et au Mozambique, se produisant à travers le monde ainsi que dans les pays de sa ville natale.

Son originalité sud-africaine réside dans le fait qu'elle ajoute son piment sud-africain, que ce soit dans le genre musical sur lequel elle travaille, avec des paroles en anglais accompagnées de phrases afrikaans fluides, un dialecte utilisé de manière épicée parmi les gens de couleur.

De plus, elle a publié plus de 50 auteurs sous sa société de divertissement, Zazzo Entertainment, et a organisé des événements en collaboration avec Corona, Distell et Redbull. Son talent brille sur scène comme en dehors. Son énergie énigmatique est un spectacle à voir.